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Năstase szerint a francia elnök nem tesz egyebet, mint megvédi országa állampolgárait. A Pro
Sport 
című sportlapnak adott interjújában elmondta: "A franciáknak semmi baja azokkal, akik végzik a
munkájukat, de ha azért mész Párizsba, hogy garázdálkodj, hogy lopj, akkor ne számíts jóra." –
írja a 
manna.ro
.

  

A volt teniszbajnok hozzátette: "Oda jutottam, hogy zsebre dugott kézzel járok a Champs
Elysées-n, mert félek a zsebtolvajoktól. Újabban ravaszabbak lettek: szakállt növesztenek, és
úgy öltözködnek, mint a muszlimok, hogy másnak tűnjenek, mint amik. A romániai
cigányproblémát nekünk, románoknak kell megoldani, nem a franciáknak vagy az
osztrákoknak."

  Năstase megoldási javaslattal is előállt: "Tudja, mit tettem volna, ha én volnék Románia
elnöke? Hargita megyébe küldtem volna az összes cigányt, mert ott úgyis tele van
magyarokkal, és van vagy tizenkét román. Ellátnám őket. Így megváltozna a régió etnikai
összetétele. Ceauşescu tévedett. Azt kellett volna tennie Hargita megyével, amit az oroszok
tettek Beszarábiával."  
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